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A bizottság tagjai közül jelen vannak: Varga Dániel elnök, Kovács László György alelnök, Bakonyi Klára 
Zita bizottság tag, Hunya Péter Lőrinc bizottsági tag, Kóródy Péter bizottsági tag, Marschall Máté 
bizottsági tag, Németh Bence bizottsági tag, Remenyik Ildikó bizottsági tag

További jelenlévők: dr. Botár Ildikó Tünde irodavezető, Légárné Gulyás Rita irodavezető, dr. Bartos 
Diána Petra jogi referens, dr. Vitányi-Ratimovszky Orsolya jogi referens

Az ülés helyszíne:

Az ülés kezdete:

Polgármesteri Hivatal földszinti tanácsterme (Budapest, Kapisztrán tér 1.) 

13:30 óra

Az ülés vége: 13:40 óra

jegyzőkönyvvezető: Péterfi Annamária

Varga Dániel, elnök: köszöntötte a megjelenteket. Az ülést megnyitotta és megállapította, hogy a 
bizottság hét határozatképes.
Azért kellett összehívni a rendkívüli ülést, mert egy kicsit ütem tévesztve lett kiírva a karácsonyi vásár 
pályázata. Örült volna, ha már a hétfői ülésen meg tudták volna tárgyalni, de sajnos csak mostanra 
készült el, és a határidő alapján, amit a képviselő-testület hozott, döntést kell hozniuk a Kapisztrán 
térre kiírt karácsonyi vásár pályázatáról.
Az ülés jegyzőkönyvének hitelesítésére felkérte Kovács László György alelnök urat.
Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel a meghívóban szereplő napirendi javaslatot.

A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága
85/2021. (XI. 250 VKB határozata
a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság ülésének napirendjéről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága a 2021. november 25-i ülésének napirendjét az alábbiak szerint 
fogadja el:

Nyilvános ülésen:

1. A Budavári Adventi és Karácsonyi Vásár Kapisztrán téri helyszínen történő 
megszervezésére és lebonyolítására kiírt pályázat elbírálása és eredménye
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

2. Egyebek
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1. A Budavári Adventi és Karácsonyi Vásár Kapisztrán téri helyszínen történő 
megszervezésére és lebonyolítására kiírt pályázat elbírálása és eredménye
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

Varga Dániel, elnök: tájékoztatta a bizottságot, hogy a szombati napon elektronikus úton benyújtotta 
a pályázó a dokumentumait, azonban elektronikus hiba folytán valamilyen okból ez az 
önkormányzathoz nem érkezett be. Az informatikusok vizsgálják, hogy mi lehetett az ok, de 
bizonyítható, hogy a dokumentációt elektronikus úton benyújtották, ami aztán papíralapon is 
benyújtásra került, azért, hogy a későbbiekben ilyen ne fordulhasson elő. A hiba kivizsgálása 
folyamatban van. Időközben a pontozási rendszer is kiosztásra került, ami hasonló szempontok 
alapján bírálja a pályázatot, mint az előző karácsonyi vásár kiírás, ami a Batthyány téren mára 
napokban épül, és pénteken fog megnyitni.

Marschall Máté, bizottsági tag: megjegyezné, hogy jövőre időben, szeptemberben kezdjék el intézni a 
karácsonyi vásárt, és akkor mindenkinek lesz ideje felkészülni.

Varga Dániel, elnök: úgy gondolja, hogy az idei évi tapasztalatokat levonva kell a jövő évi karácsonyi 
vásárt kiírni; mind a pozitív, mind a negatív tapasztalatokat le kell vonni, és valóban korábban kell 
elkezdeni. Feltételezi, hogy ha korábban kezdenek neki, akkor a verseny is jóval nagyobb lesz, 
valamint az árusok köre is sokkal színesebb lehet. De most nemcsak az időtényező számított ebben 
az esetben, hanem a Covidos helyzet is. Reméli, jövőre ez már egy kevésbé háborús időszak lesz, és 
az idei év jó mintájára el lehet indulni. Képviselő úr is meggyőződhet arról, ha kimegy a Batthyány 
térre, hogy tényleg egy színvonalas vásár épül, ami fel fogja dobni a vízivárosi részt. Bízik abban, hogy 
a Kapisztrán téri vásár is hasonlóan színvonalas lesz. Többek között lesz itt egy műemléki körhinta is, 
amit az egyik dokumentumban olvasott. Ezt a kérését figyelembe fogják venni képviselő úrnak, de 
maga is hasonlóan gondolkodik az ügyben.
Ismerteti, hogy időközben megérkezett Remenyik Ildikó bizottsági tag, így a bizottság létszáma 8 főre 
emelkedett.
További kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati 
javaslatot.

A bizottság 6 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 
86/2021. fí<l. 25.1 VKB határozata
a Budavári Adventi és Karácsonyi Vásár Kapisztrán téri helyszínen történő megszervezésére 
és lebonyolítására kiírt pályázat elbírálásáról és eredményéről

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága (továbbiakban Bizottság) a 2021 évi Budavári Adventi és 
Karácsonyi Vásár Kapisztrán téri helyszínen megszervezésére és lebonyolítására meghirdetett 
pályázat elbírálásáról és eredményének megállapításról az alábbiak szerint dönt:

1) A Bizottság megállapítja, hogy a VIPRODUKCIÓ FESZTIVÁLIRODA Kft. (2097 
Pilisborosjenő, Szent Donát u. 44.) által benyújtott pályázat érvényes.

2) A Bizottság megállapítja, hogy a VIPRODUKCIÓ FESZTIVÁLIRODA Kft. pályázata 
értékelése során 43 pontot ért el,
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3) A Bizottság a Budavári Adventi és Karácsonyi Vásár Kapisztrán téri helyszínen történő 
megszervezésére és lebonyolítására kiírt pályázat nyertesének nyilvánítja a
VIPRODUKCIÓ FESZTIVÁLIRODA Kft. pályázót.

Határidő: 2021. december 10.
Felelős: polgármester
Végrehajtásért felelős: Városüzemeltetési és Beruházási Iroda.

3. Egyebek

Varga Dániel, elnök: tájékoztatja a bizottságot, hogy január első hetében fognak tartani egy rendkívüli 
bizottsági ülést, ezért arra kér mindenkit, hogy így készüljön. Az ülésnek lesz majd több napirendi 
pontja, de amit biztosan lát, az a mikromobilitási szabályozás kérdésköre lesz. Jövő hét folyamán 
egyeztetést fog folytatni a mikromobilitási szolgáltató cégekkel, valamint a hivatal illetékes 
munkatársaival, és megvizsgálják azt a szabályozási rendszert, amit kialakítottak, és a szükséges 
finomhangolásokat elvégzik a rendszeren. A finomhangolás alapján szeretné már a jövő évi hatósági 
szerződéseket megkötni a cégekkel, ezért január elején, hogy az év elején el tudják kezdeni a 
szolgáltatást, tartanának egy bizottsági ülést, hogy a beérkezett kérvényeket el tudják bírálni.
Ha ehhez van valakinek bármilyen javaslata, azt szívesen veszi, és aki ráér, azt szívesen várja jövő 
héten szerdán 10 órára, amikor tárgyalnak a mikromobilitási szolgáltatókkal.

További észrevétel, hozzászólás nem lévén az Elnök megköszönte a részvételt és az ülést bezárta.
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